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ZÁPISNICA 
             zo 14. zasadnutia komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja        
                                k hospodáreniu s majetkom konaného dňa 23.01.2012 

 
 
 
PROGRAM ROKOVANIA: 
 
1. Otvorenie 
      Zasadnutie komisie otvoril a viedol predseda komisie, Ing. Martin Pado. Do programu 
v bode č.7 bol zaradený materiál spracovaný Správou ciest KSK. 
                                                                             Hlasovanie: 
                                                                             Prítomní: 7 
                                                                             Za: 7 
                                                                             Proti: 0 
                                                                             Zdržal sa :0 
 
2. Informácia o plnení uznesení Zastupiteľstva KSK 
      O plnení uznesení Zastupiteľstva KSK týkajúcich sa nakladania s majetkom KSK 
informovala tajomníčka komisie. V diskusii poslanec Ing. Emil Ďurovčík informoval 
prítomných o rokovaní predsedu KSK s primátorom mesta Košice vo veci nadobudnutia 
areálu na Popradskej ulici do vlastníctva mesta Košice formou zámeny. Predmetom zámeny 
zo strany mesta Košice by boli nehnuteľnosti užívané KSK, resp. organizáciami 
v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK. V súčasnosti sa pripravuje ich zoznam. 
 
     Komisia berie na vedomie informáciu o plnení uznesení Zastupiteľstva KSK. 
                                                                              Hlasovanie: 
                                                                              Prítomní: 7 
                                                                              Za: 7 
                                                                              Proti: 0 
                                                                              Zdržal sa :0 
 
 
 
 
 
 



 
 
3.  Politika súdržnosti EÚ v programovacom období 2014-2020, návrh nadregionálnej  
     stratégie KSK 
      O materiáli informoval Ing. Imrich Fűlőp, zástupca riaditeľa Úradu KSK a vedúci odboru 
regionálneho rozvoja, plánovania a implementácie projektov. Materiál bol zaslaný na odborné 
posúdenie VŠE v Košiciach, TU Košice, štátnym orgánom a zastúpeniu EÚ v Bratislave. 
 
     Komisia odporúča materiál zaslať na odborné posúdenie tretiemu sektoru 
a predložiť materiál na rokovanie Zastupiteľstva KSK. 
                                                                             Hlasovanie: 
                                                                             Prítomní: 7 
                                                                             Za: 7 
                                                                             Proti: 0 
                                                                             Zdržal sa :0 
 
4. Dlhodobý nájom majetku KSK pre účely zriadenia kultúrneho centra s kreatívnym 
    hubom 
      Materiál nebol predmetom rokovania komisie, pretože nebol zaradený do návrhu 
programu zasadnutia Zastupiteľstva KSK dňa 20.02.2012. 
 
5. Informácia o realizácii projektu EHMK 
      O obsahu materiálu informovala Ing. Gabriela Szabová a o programe Terra Incognita 
PhDr. Gabriel Viszlay, z odboru kultúry Úradu KSK. 
 

a) Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK predložený materiál prerokovať a zobrať 
na vedomie. 

b) Komisia žiada na najbližšie rokovanie predložiť zoznam pripravovaných akcií 
v rámci roka EHMK s informáciami o pripravenosti je dnotlivých akcií. 

                                                                             Hlasovanie: 
                                                                             Prítomní: 7 
                                                                             Za: 7 
                                                                             Proti: 0 
                                                                             Zdržal sa :0 
 
6. Vyhodnotenie zámeru na priamy predaj nehnuteľností v k. ú. Spišská Nová Ves 
      Tajomníčka komisie informovala, že v stanovenej lehote 18.01.2012 do 12,00 hod. nebola 
KSK doručená žiadna cenová ponuka. Minimálna kúpna cena nehnuteľností schválená 
Zastupiteľstvom KSK bola vo výške 38 800,- €. Členovia komisie diskutovali o znížení 
minimálnej kúpnej ceny schválenej Zastupiteľstvom KSK. 
 
     Komisia odporúča predložiť na zasadnutie Zastupiteľstva KSK materiál o zmene 
uznesenia Z KSK č. 361/2011 zo dňa 12.12.2011, t. zn. zníženie minimálnej kúpnej ceny 
na 19 970,00 €. 
                                                                             Hlasovanie: 
                                                                             Prítomní: 7 
                                                                             Za: 7 
                                                                             Proti: 0 
                                                                             Zdržal sa :0 
  



7. Rôzne 
7.1. Odplata za zriadenie vecného bremena na pozemku vo vlastníctve KSK – žiadosť  
        o zníženie odplaty 
      O obsahu materiálu informoval zástupca Správy ciest KSK Ing. Viktor Kanda. 
 
        Komisia odporúča odplatu za zriadenie vecných bremien na pozemku vo vlastníctve 
KSK registra C KN par. č. 53/65 v k. ú. Spišská Nová Ves v prospech SPP - distribúcia, 
a.s., vo výške 1,00 € za celú výmeru a v prospech VSD, a.s. vo výške 1,00 € za celú 
výmeru. 
 
8. Záver 
      Predseda komisie sa poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie komisie.                                                                             
 
 
 
 
 
 
.....................................                                                    .....................................                                                             
Ing. Darina Šebeňová                                                      Ing. Martin Pado 
 tajomníčka komisie                                                         predseda komisie 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                             
 
 
 
 
 
 
          

 
                                                                                       


